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W nawi4zaniu do zlo2onej ptzez Pana interpelacji migdzysesyinej dotyczqcej
informacii w zaktesie petspektyw ogrzewania wloclawskich mieszkai w sezonie
2022/ 2023, niniejszym rwja6niam.

Na pzestzeni ostatnich kilkunastu miesipcy zn cz4co u'ztosly ceny wEgla
energetycznego, ptz.y czym dynamika u/zrostu wytainie przyspieszyla po 24 lutego br.
rv zwi4zku z tosyjsk4 agresj4 na Ukraing. Niesamowicie trudn4 sytuacig na ryrlku wggla
doclatkowo skomplikorvalo ',vej5cie rv zycie ustawy z 13 ksrictnia 2022 r. o szczeg6lnych
roztwqzaniach rv zakresie ptzeciwdzialania .rvspieraniu agtesji na Ukraing otaz slu2qcych
ochronie bezpieczerisnva narodowego, ustanau/iai4cei zaktz ptzywozu do Polski t ttanzytu
pzez terytorium naszego kraju wggla i koksu pochodzqcych z Rosji i Bialorusi. Pojawily
sig ptoblemy z dostgpnoSci4 sr[ovca, zvlaszcza tego o najwyiszych patametrach
jako6ciowych. W tych trudnych tealiach rynkowych Miejskie Przedsigbiorstwo Enetgetyki
Cieplnej we Wloclawku wielokrotnie podejmowalo pr6by zakupu mialu wggla kamiennego
o odpowiednich parametrach iako6ciowych, niemniej wszystkie okazaly sig bezskuteczne.
Ponadto ceny zaproponow^ne ptzez oferent6w zn czqco odbiegaly od mozliwo6ci
finansowych MPEC Sp. z o.o. Wskazany problem dotyczy z reszta wszystkich cieplowni
w Polsce, kt6re musz4 mierzy6 sig ze skutkami kryzysu energetvcznego.

W zwi4zliu z porvyiszym, w poczuciu odpowiedzialno6ci za bezpieczeristwcr
cnergerycznc micszkancow naszego miast:r, pomirno, 2e palis o gazowc jest znacznic
dro2sze od palirva rvgglorvcgo, a kotly gazorve samodzielnic nie sa w star e zapewnic
rvystatczaj4cej mocy w sezonie grze*czvm, I{PEC sp6lka z o.o. rozpocz$ dzialanta
z,tti1:zane z przygotowaruem do ewentualnego utuchomienia rv/w kotl6rv, kt6re mialyby
stanowid czynn4 rezenvg mocy dla Cieplorvni rvgglowcj. Powyisze prace nie zostaly leszcze
zakoiczone, gdy2 konieczne jest zainstalowanie nowoczesnych urz4dzerl steruiaci.'ch, co
nast4pi w ci4gu najbli2szych dw6ch - tzech tygodni.

Rirrvnolegle I\{PEC sp6tka z o.o. podeimuje dzralarlra maiace na celu zapewnienie
niezbgdnych 6rodk6w finansorvych na zakup paliwa rvgglowego, kt6te pozostaie
podstarvos,ym lt6dlem energii dla wioclawskiej Cieplorvni. Ogtomny wzrost cen
sporvodowal, 2e Sp6lka poszukufac zewngtrznego finansorvania, prowadzi rozmowy z
Bankiem Gospodarstwa I*ajowego rv tym zakresie. Ponadto Zatz4d, Sp6llct oczekuje
tr5rvnie2 na tetkzzcig rz4dowych zapowiedzi dotycz4cych rvsparcia sektora cieplowrriczego.

W dniu 2 rvrze(nia l:t. MPEC sp. z o.o. tozsttzygn4l ptzet^tg na dostawE 3.600 Mg
mialu rvpelorvego. W dniu 5 rvrzeinin natomiast zostal ogloszony kolejny przetarg, kt6rego
przedmiotcrn jest dostat'a 15.000 NIg rnialu rvgglorvego, tak aby ptzed. rozpocz1gciem
sezonu grzcwczcgo zgromadzii' niezbgdne zapasy tcgo palirva.


